الرئيس التنفيذي للمجموعة Group Chief Executive Officer

Date:	22	January	2019
	16	Jumada Al-Ula	1440
Ref:	10/1	0/0027	/2019

To: CEO - Boursa Kuwait

Peace, Mercy and Blessings of Allah be upon you

Subject: Supplementary Disclosure

KFH BOD's Meeting To Discuss Advisories' Reports

In reference to the above, and in line with Kuwait Finance House 'KFH' orientation in adhering to CMA Executive Bylaws Book 10 (Disclosure and Transparency), KFH would like to report the following:

In order to complement the previous disclosures pertaining to the KFH's acquisition study of 'Ahli United Bank - B.S.C.':

- KFH BOD will held a meeting on Thursday 24th January 2019 (After Trading Hours) to discuss the prepared reports by the international independent advisors (HSBC & Credit Suisse) concerning the valuation studies and the proposed Exchange Price of Shares between 'KFH' and 'Ahli United Bank - B.S.C.', and to take the appropriate decision in this regard.
- KFH will disclose the result of BOD's Meeting and any new or material developments related to the above subject.

Attached is Appendix (13) 'Supplementary Disclosure Form' for your reference. A copy of the same has been submitted to CMA. بيت التمويل الكويتي Kuwait Finance House

التاريخ: 22 يناير 2019 م الموافق: 16 جمادى الأولى 1440 هـ الإشارة: 10/10/ **2019 0 /**2019

السيد/ الرئيس التنفيذي - بورصة الكويت السلام عليكم ورحمة الله وبركاته

الموضوع: إفصاح مكمل

عقد إجتماع مجلس إدارة بيتك لمناقشة تقارير المستشارين

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصاً من بيت التمويل الكويتي "بيتك" على الإلتزام بمتطلبات الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لهيئة أسواق المال، يفيد بيتك بما يلي:

إستكمالاً للإفصاحات السابقة والخاصة بدراسة "بيتك" الإستحواذ على "البنك الأهلى المتحد ش.م.ب.":

- سوف ينعقد إجتماع مجلس إدارة بيتك يوم الخميس الموافق 24 يناير 2019 (بعد انتهاء جلسة التداول) لمناقشة تقاربر المستشارين العالميين المستقلين (HSBC و Credit Suisse) الخاصة بدراسات التقييم والسعر العادل المقترح لتبادل الأسهم بين "بيتك" و "البنك الأهلى المتحد ش.م.ب.". وإتخاذ القرار اللازم في هذا الشأن.
- سيقوم بيتك بالإفصاح عن نتائج إجتماع مجلس الإدارة وكذلك عن أية تطورات جديدة أو مؤثرة بخصوص هذا الموضوع.

مرفق لكم نموذج "الإفصاح المكمل" وفقاً للملحق رقم (13). هذا وقد تم تزويد السادة / هيئة أسواق المال بنسخة منه

> وتفضلوا بقبول فائق الإحترام. مازن سعد الناهض

Best Regards, Mazin S Al Nahedh



بيت التمويل الكويتي، ش م تندع | للركز الرئيسي هي دونة الكويت رقم السبخل التجاري ٢٦٠٦٦ | رأس المال المدفوع ٢٠٠، ٢٩١ / ٢٠٠ د ٢٠ د لك صرب ٢٤٩٨٦ . الصفاة ١٢١١٠٠ . الكويت ت: ٢٢٤٥٥٨٦٢ ٢٦٤ ٢٩٩٤ - ف: ٢٢٤١٩٨٢ - ف: ٢٢٤١٩٦٣ ٢٥٥٠ البريد الإلكتروني: www.kfh.com | corp@kfh.com



KUWAIT FINANCE HOUSE, KSCP | State of Kuwait Headquarters Trade Registration No 26066 | Paid Up Capital KD 634,226,291.100 PO Box 24989, Safat 13110, Kuwait T: +965 22455862 - +965 22429943 | F: +965 22413920 E: corp@kfh.com |www.kfh.com

22 يناير 2019 بيت التمويل الكويتي (بيتك)

ملحق رقم (13)

نموذج الإفصاح المكمل

22 January 2019 Kuwait Finance House (KFH)

Appendix (13) Supplementary Disclosure Form

عقد إجتماع مجلس إدارة بيتك لمناقشة تقارير المستشارين s

KFH BOD's Meeting To Discuss Advisories' Reports

Supplementary Disclosure		الإفصاح المكمل	
Date	Listed Company	اسم الشركة المدرجة	التاريخ
22 January 2019	Kuwait Finance House (KFH)	بيت التمويل الكويثي "بيتك"	22 يناير 2019
Disclosure Title		عنوان الإفصاح	
KFH BOD's Meeting To Discuss Advisories' Reports		عقد إجتماع مجلس إدارة بيتك لمناقشة تقاربر المستشارين	
Date Of Previous Disclosure		تاريخ الإفصاح السابق	
27 September 2018		27 سبتمبر 2018	
Material Information		المعلومة الجوهرية	
In order to complement the previous disclosures pertaining to the KFH's acquisition study of 'Ahli United Bank - B.S.C.':		إستكمالاً للإفصاحات السابقة والخاصة بدراسة "بيتك" الإستحواذ على "البنك الأهلى المتحد ش.م.ب.":	
KFH BOD will held a meeting on Thursday 24 th January 2019 (After Trading Hours) to discuss the prepared reports by the international independent advisors (HSBC & Credit Suisse) concerning the valuation studies and the proposed Exchange Price of Shares between 'KFH' and 'Ahli United Bank - B.S.C.', and to take the appropriate decision in this regard.		 سوف ينعقد إجتماع مجلس إدارة بيتك يوم الخميس الموافق 24 يناير 2019 (بعد انتهاء جلسة التداول) لمناقشة تقارير المستشارين 11 العالميين المستقلين (HSBC و HSBC) الخاصة بدراسات التقييم والسعر العادل المقترح لتبادل الأسهم بين "بيتك" و "البنك الأهلى المتحد ش.م.ب."، وإتخاذ القرار اللازم في هذا الشأن. 	
KFH will disclose the result of BOD's Meeting and any new or material developments related to the above subject.		 سيقوم بيتك بالإفصاح عن نتائج إجتماع مجلس الإدارة وكذلك عن أية تطورات جديدة أو مؤثرة بخصوص هذا الموضوع. 	
Effect of the Material Information on the Company's Financial Position		أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة	
Currently, there is no effect on KFH's Financial Position.		لا يوجد أثر في الوقت الحالي على المركز المالي لبيتك.	
Significant Effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contracts. If a Listed Company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other listed companies' which are members of the same Group, the other companies' disclosure obligations are limited to disclosing		يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر. ويستثنى الأثر المالي النائج عن المناقصات والممارسات وما يشيهيا من عقود. إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصيا وليا انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة. فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المارية على حرائة الله التي على الله الله كتوب ا	

mpanies' which are members of igr the same Group, the other companies' disclosure obligations are limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.

2



ذكر المعلومة والأثر المآلي المترتب على تلك الشركة بعينها.

de an

بيت التمويل الكويتي Kuwait Finance Nouse